
 
 

 

 

Dato: 12/06/2025 18.00 

 

Deltagere: 

Jesper Lauridsen (JL),  Thomas Bach Møller (TM),  Jogvan Joenssen (JJ), Kim Sørensen (KS), Henning 
Lander (HL), Niels B. Johansen (NJ) 
Ole Eg (OE) 
Afbud: Claus Jørgensen, Mia Trosbjerg, Jess Trosbjerg (JT), Kim Sørensen (KS) 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde:  

Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig 

Formand 
 

- Supergod oplevelse med ”Kalundborg for Fulde Sejl” 
(næste år vil der være mere fokus på at informere klubbens 
egne medlemmer om arrangementet) 

- Har sagt til DGI at klubben gerne vil stå til rådighed for 
et arrangement den 12/9 for ansatte i Kalundborg. 

- Tilmelder sejlklubben til Kalundborg Kommunes 
foreningsportal ”Boblberg” 

 

Næstformand 
 

Har holdt møde med Stark om klubtøj, således at der nu 
hænger dame- og herretøj til afprøvning i klubhuset. 
Der vil blive sendt en mail til alle medlemmer over 18 med et 
brugernavn til webshoppen.  
 

 

Kasserer 
 

Intet nyt. 
 

Havnen 
 

Det nye alarmsystem er færdiginstalleret og 100% operativt. 
 

Klubhus 
 

Intet nyt. 
 

Ungdom 
 

-Har ansøgt kommunen om 40.000,- til køb af nye surfboards. 
-Har fået 8-12 nye medlemmer i løbet af de sidste par 
måneder som resultat af besøg på et par lokale skoler (Tak til 
Henning og Thomas). 

 

Tursejlads 
 

Intet nyt. 
 

Kapsejlads 
 

Har droppet det nye respit-system og prøver igen til næste 
sæson med en tilpasset udgave. 
Har pt. 12-16 både til hver onsdagssejlads. 

 

PR 
 

Skærmene i mellemgangen virker som en succes. Bestyrelsen 
overvejer hvad der fremadrettet skal vises på skærmene. 

 

Nye emner til 
behandling 

1. Klubbådenes fremtid (OE) 
 

Bestyrelsesmøde Referat 
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Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig 

-Styregruppen som har iværksat projektet holder 

møde in næste uge hvor der skal diskuteres to ting: 

A) købet af båd nummer 2 

B) regelsæt for brug af klubbåde 

 

2. Bestyrelsens forretningsorden (OE) 

-punktet er gennemgået og behandles ad hoc, således at 

relevante punkter kan tilføres. 

3. Fokuspunkter efter sommerferien (JL) 

-DGI / Kalundborg Kommune (12/9) 

-JL gennemgår referater fra tidligere og kommer med 

et udspil til efterårets udviklingsarbejde. 

 

 

 

Næste møde  14/8 18.00  

Evt. - Sejlerskolen afsluttes 17/6. 
  

 


